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ZÁPIS 

z mimořádného 4. zasedání Studentské rady Univerzity Pardubice 
konaného dne 6. února 2012 

 

Přítomní senátoři:   
Ing. Eliška Bílková, Ing. Barbora Chromcová, Mgr. Šárka Jirásková, Petr Kalenda, Ing. Jan 
Keller, Ing. Eva Koudelková, Bc. Simona Krausová, Bc. Jan Prchal, Ing. Ivana Rösslerová, 
Ing. Michal Setnička, Ing. Markéta Špičková, Milan Šťovíček, Ing. Jan Zbořil 
Hosté: Jan Dvořáček, Zdeněk Homola, Mgr. Dita Jelínková, Lenka Maršálková, Mgr. 
Ladislav Nekvapil, Ing. Peter Priecel 
 
Program zasedání: 

1. Zahájení. 
2. Vyjádření Studentské rady Univerzity Pardubice k návrhu věcného záměru zákona 

o vysokých školách a k návrhu věcného záměru zákona o finanční pomoci studentům. 
3. Různé. 
4. Závěr. 

 
 
Na začátku zasedání bylo přítomno  13 členů. 
 
1. Zahájení. 
Předsedkyně Studentské rady UPa Ing. Bílková přivítala všechny přítomné senátory a hosty a 
poděkovala jim za projevený zájem o aktuální situaci. 
 
2. Vyjádření Studentské rady Univerzity Pardubice k návrhu věcného záměru 

zákona o vysokých školách a k návrhu věcného záměru zákona o finanční pomoci 
studentům. 

Proběhla široká diskuse k samotnému obsahu věcných záměrů zákonů, ale i variantách 
informačních a protestních akcí. K otázce školného a půjček na studium vystoupil s prezentací 
Ing. Jan Zbořil.  
Výsledkem diskuse byl předběžný harmonogram a obrys informační kampaně, která by měla 
využít univerzitní e-maily, facebook popř. rozhlas a oslovit všechny studenty Univerzity 
Pardubice.  
V 18:30 odešla Bc. Simona Krausová – přítomno 12 členů. 
Na závěr proběhla diskuse nad formou a obsahem oficiálního stanoviska SRUPa. Byl 
schválen otevřený dopis vládě České republiky a tisková zpráva, která byla spolu s dopisem 
předána zástupcům médií.  
Usnesení: 
SRUPa schvaluje zaslání otevřeného dopisu vládě ČR a zveřejnění tiskové zprávy o 
tomto zasedání. Oba dokumenty jsou přílohou zápisu. 
 
Hlasování: 12 - 0 - 0 
  
 
3. Různé. 
Ing. Špičková informovala členy SRUPa o termínech konání univerzitních plesů (9., 17., 31. 
3.) a možnosti získání volné vstupenky pro člena SRUPa. Zájemci se mohou obracet přímo na 
Ing. Špičkovou. 
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4. Závěr. 
Na závěr předsedkyně SRUPa poděkovala všem přítomným za účast a mimořádné zasedání 
ukončila. 
 
 
 
 
 
 

Ing. Eliška Bílková 
předsedkyně SRUPa 


